
 Číslo zápisu:   KV – 12/2020 
 

Zápis z 12. zasedání  
Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora 

 

Datum: 01. 12. 2020  

Místo konání: Rytířský sál, Havlíčkovo náměstí 552/1, Kutná Hora 
Přítomni: 
 

 
Omluveni: 
Neomluveni: 
Hosté: 

Ing. Tomáš Havlíček, Jana Buřičová, Ing. Jana Kuklová, Eva Malinová, Mgr. Martin 
Běhounek, Ing. Miroslav Götz, Ing. Martin Suchánek, Antonín Müller, Ondřej 
Machytka 
----- 

----- 

----- 
  

Příští jednání: 2. 12. 2020 
 
1) Návrh usnesení pro ZM:                                                                                                         
 

Zastupitelstvo města Kutná Hora 
 

b e r e   n a   v ě d o m í 
    

Zápis č. KV - 12/2020 z 12. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora 
ze dne 1. 12 2020. 

 
 

 
2) Program jednání kontrolního výboru: 

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Kontrola zápisu z předchozího zasedání  
3. Kontrola plnění usnesení RM a ZM 
4. Výsledek kontroly či průběžné informace u zahájených kontrol: 

Monitoring návštěvnosti Kutné Hory 
Obnova dětských hřišť Kutná Hora 
Aplikace Mobilní rozhlas 
Kontrola výběrového řízení na tajemníka Městského úřadu KH 

5. Různé 
6. Závěr 

 
1. Zasedání KV zahájil T. Havlíček v 17:05 hod. konstatováním, že je přítomno všech 9 členů a 
KV je tedy usnášeníschopný. Při jednání byla dodržena nutná hygienická opatření (rozestupy, 
roušky a desinfekce, která byla umístěná při vstupu do Rytířského sálu). Představil nového 
člena O. Machytku. Oznámil, že navrhuje změnu Kontrolního statutu, aby podmínkou pro členy 
nebylo trvalé bydliště. Změnu předloží ke schválení do ZM.  
Předložený program jednání byl schválen všemi přítomnými členy KV. 

 
2. Kontrola zápisu z předchozího jednání KV:  
Bez připomínek. 

 
3. Kontrola plnění usnesení RM a ZM: 
M. Běhounek se zabýval usnesením rady, které bylo přijato k výběrovému řízení na radary. 
Není si jist, zda by kontrola měla být otázkou kontrolního výboru, spíše by navrhoval předat 
podnět, ke kontrole finančnímu výboru.  
 
4. Výsledek kontroly či průběžné informace u zahájených kontrol: 



Monitoring návštěvnosti Kutné Hory 
Ing. Kuklová sdělila, že kontrola je rozpracována, čeká se na Ing. Pravdovou a zaslání 
podkladů. Cílem kontroly je způsob plnění usnesení, usnesení samotné po formální stránce 
bylo splněno. T. Havlíček navrhl přijmout usnesení – Kontrolní výbor bere na vědomí 
průběžnou informaci o průběhu kontroly monitoringu návštěvnosti Kutné Hory, po dokončení 
kontroly bude výsledek předložen kontrolovanému subjektu k vyjádření a následně 
Kontrolnímu výboru ke schválení.  
Návrh byl schválen všemi přítomnými členy KV. 

Obnova dětských hřišť Kutná Hora 
M. Göetz porovnával zadání VŘ v jiném městě, kde nedali tak podrobné informace pro 
jednotlivé prvky. Relevantní trh obsahuje v ČR desítky dodavatelů, nerozumí, proč TO INV 
vybrali jen tři. Byla vyloučena nabídka s nejnižší cenou. Dále poukázal na neaktuální metodiku 
pro zadávání VZMR, bylo by vhodné aktualizovat. T. Havlíček poukázal na účelové zadání pro 
jednoho výrobce. M. Běhounek upozornil, že podmínky VŘ splnilo 6 ze 7 uchazečů, nemohlo to 
být účelové. T. Havlíček navrhl usnesení – Kontrolní výbor bere na vědomí průběh kontroly, 
budou prověřené tvrzené skutečnosti na TO INV a následně bude zpráva předložena 
kontrolovanému subjektu k vyjádření a poté ke schválení Kontrolnímu výboru.  
Návrh byl schválen všemi přítomnými členy KV. 

Aplikace Mobilní rozhlas 
Kontrola probíhá. 

Kontrola výběrového řízení na tajemníka Městského úřadu KH 
T. Havlíček uvedl, že proces výběrového řízení nepovažuje za správný. Kontrolní skupině při 
kontrole nebylo umožněno vytvořit si kopie předložených materiálů. J. Buřičová navrhuje 
zprávu předložit starostovi k vyjádření a následně bude předloženo KV. T. Havlíček navrhl ke 
schválení usnesení - Kontrolní výbor bere na vědomí průběh kontroly, zpráva bude předložena 
kontrolovanému subjektu k vyjádření a poté ke schválení Kontrolnímu výboru.  
Návrh byl schválen všemi přítomnými členy KV. 
 
Řád veřejného pohřebiště 
J. Buřičová vznesla výhrady ke znění usnesení, v materiálech a odůvodnění je u platnosti 
různý termín. Navrhuje zahájit kontrolu, zda je řád v souladu s právními předpisy a zda rada 
při přijímání usnesení nepochybila. T. Havlíček navrhl usnesení – Kontrolní výbor I. schvaluje 
zahájení kontroly usnesení č. 747/20 ze dne 7. 10. 2020 k novému Řádu veřejného 
pohřebiště, cílem je prověření plnění usnesení, postupu při přípravě návrhu usnesení radě 
města a dalších skutečností souvisejících s předmětným usnesením, včetně souladu se 
zákonem o pohřebnictví, kdy kontrolovaným subjektem je TO INV a Rada města, II. jmenuje 
kontrolní skupinu ve složení Jana Buřičová a Ondřej Machytka. 
Návrh byl přijat 8 přítomnými členy KV, 1 člen se zdržel hlasování. 

 
5. Různé: 
T. Havlíček navrhl termín příštího jednání dne 16. 2. 2021 od 17:00 s tím, že termíny na příští 
rok budou dohodnuty dle schválených termínů jednání ZM.  
J. Buřičová poukázala na možné nesrovnalosti v projektu Panuj Hoře, je ráda za podporu 
studentů, ale zváží, zda by nebylo vhodné celou věc zkontrolovat. 

 
6. Závěr 
T. Havlíček poděkoval jménem celého KV M. Suchánkovi za činnost v KV a popřál mu štěstí 
v nové funkci.  
 

Cca v 18:48 hod bylo 12. zasedání KV ukončeno.  
 

 

Zapsala:    Mgr. Adéla Kloudová 
Ověřil a schválil:    Ing. Tomáš Havlíček, MBA, předseda KV 


